[bookmark: _GoBack]國立陽明交通大學學位論文使用投稿中學術著作聲明書
基於學術研究誠信，學生（以下稱聲明人）茲聲明投稿中著作（含學術論文、專書、專書篇章或專利等）相關資訊與貢獻度。
聲明人相關資訊 
	（一）學生姓名：

	（二）就讀系所：

	（三）學位論文名稱：
（請自行填入學位論文標題）


投稿中著作之相關資訊 
	投稿類型：期刊或研討會之學術論文 
                    專利 
                    專書(專書篇章)
                    其他 (請說明：                                 )

	投稿篇名
	（請自行填入名稱）


	投稿狀況
	投稿日：       年    月    日。
投稿進度：  審查中  修改中  其他：(請說明：                     )

	使用投稿內容之學位論文章節
	

	聲明人就投稿著作之貢獻說明(得加註貢獻度百分比)
	

	除聲明人以外之其他共同作者分工事項(得加註貢獻度百分比)
	

	備註：
1、 若聲明人投稿中已投稿但尚未被接受之著作有多篇，請依不同「類型」自行增列表格填寫。
2、 本聲明書得中文與英文版本擇一簽署。
3、 若於離校手續完成前，取得著作接受通知，可調整此聲明書為著作彙編之學位論文。




以上聲明均為屬實，如有不實，聲明人願意負相關法律與學術倫理責任。

聲明人簽名： 
指導教授簽名： 
共同指導教授簽名（無則免）：
系所單位戳章：

中華民國    年    月    日




National Yang Ming Chiao Tung University
Declaration for Use of Submitted Academic Works in Thesis
To uphold academic integrity, the student (hereinafter referred to as the declarant) hereby declares the relevant information and contribution of academic works under submission (including academic papers, books, book chapters, or patents).
Declarant’s Information
	（1）Name of Student:

	（2）Department/Program:

	（3）Thesis Title:
(Please fill in the title of your thesis)


Information of Academic Works Under Submission
	 Type of Submission:
☐ Academic paper (journal or conference)
☐ Patent
☐ Book (or chapter)
☐ Other (please specify): ____________________________

	Title of Submitted Work
	 (Please fill in the title)


	Submission Status
	Submission Date: YYYY/MM/DD
Submission Progress: ☐ Under Review ☐ Under Revision ☐ Other (please specify):

	Thesis Chapter(s) Using the Submitted Work
	

	Contribution Statement by the Declarant for the Submitted Work
 (the percentage of contribution must be indicated)
	

	Division of Labor Among Other Co-authors (if any)(the percentage of contribution must be indicated)
	

	Note:
1. If more than one submitted work is used, please add extra tables by type and fill out each accordingly.
2. This declaration may be signed in either the Mandarin or English version.
3. If the work is accepted before graduation, this form may be replaced with the “Thesis by Publication” declaration.


All statements above are true. If there is any falsehood, the declarant is willing to bear the relevant legal and academic ethical responsibilities.

Declarant’s Signature:
Advisor’s Signature:
Co-advisor’s Signature (if any):
Department Seal:
Date: YYYY/MM/DD
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